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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:  11 

Datum zasedání:  15. 12. 2021 

Přítomni:  Adámek, Bauerová, Cieluch, Klepek, Pražák, Růčková, Šimáková, 

Švarc, Tvrdoň, Vavrušková 

Omluveni:  Foltisová 

Hosté:  Gongol, Lebiedzik, Palečková, Stavárek, Suchánek, Šperka 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Podmínky přijímacího řízení do bakalářského studijního programu Inovativní 

podnikání v prezenční formě studia SU OPF pro akademický rok 2022/2023 

3. Různé  

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory, pana děkana SU OPF i další hosty, 

vyjmenovala jednotlivé body programu a konstatovala, že Akademický senát je 

usnášeníschopný. Přítomní členové senátu s navrženým programem vyslovili souhlas. Žádný 

další bod programu nebyl navržen.  

 

 

Hlasování o programu:   

Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

2. Podmínky přijímacího řízení do bakalářského studijního programu Inovativní 

podnikání v prezenční formě studia SU OPF pro akademický rok 2022/2023  

 

Předkládaný dokument rámcově představil děkan prof. Stavárek. Uvedl, že na posledním 

zasedání Rady NAÚ byla schválena žádost o akreditaci, která byla udělena na dobu 5 let, což 

je pro nové studijní programy maximum. Studijní program Inovativní podnikání je jiný, než 

jsme zvyklí. Jiné jsou tudíž i podmínky přijímacího řízení, které se skládá ze dvou fází. Studijní 

program Inovativní podnikání je určen pro opravdu motivované uchazeče. Informoval, že odkaz 

na www.inovativnipodnikani.cz ve schvalovaném dokumentu je prozatím nefunkční, ale do 

3.1.2022 funkční bude. Poté předal slovo garantovi studijního programu doc. Gongolovi.  

 

Doc. Gongol navázal na pana děkana a uvedl, že má radost z udělení akreditace. Studijní 

program byl představován akademickému senátu v průběhu celé přípravy žádosti. Byl 

organizován i speciální workshop pro kolegy, kteří jsou v programu angažovaní. Procházíme i 

http://www.inovativnipodnikani.cz/
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specifickým školením Team Mastery s dr. Šimákovou a dr. Šimkem. Program je jiný s ohledem 

na metody výuky. Koncept je jiný, a tomu odpovídají podmínky přijímacího řízení. Nastavené 

požadavky jsou v tomto typu studijního programu používané celosvětově. První částí přijímací 

zkoušky jsou životopis a natočení motivačního videa k projevení kreativity uchazečů. Druhá 

část zahrnuje esej, kde se projeví jejich schopnost psát. Na fakultě bude prezenčně probíhat také 

skupinový dialog, kde uchazeči projeví svou schopnost komunikovat. Součástí přijímacího 

řízení bude také psychologický test, kterému bude přítomen vyškolený psycholog, 

a který budou studenti každoročně opakovat. Díky tomu si takto mohou změřit svůj osobní 

rozvoj. Na konec poznamenal, že na webu www.inovativnipodnikani.cz se intenzivně pracuje, 

tak aby mohla být spuštěna marketingová kampaň.   

 

Dr. Šimáková poděkovala za představení tohoto bodu a vyzvala přítomné senátory k diskuzi.  

 

Doc. Tvrdoň vyjádřil souhlas, že jde o specifický program, což by mohlo být v budoucnu 

zajímavé pro prezentaci OPF. Uvedl, že je to ale krok do neznáma. Zeptal se, zda bude i nějaká 

kampaň, která bude uživatelsky přátelštější, udělaná více „friendly“ formou do srozumitelnější 

podoby, aby nebudila strach z toho, že je tam pro uchazeče příliš mnoho překážek. Např. 

formou videa, kde budou podmínky přijímacího řízení „předkousány“. Dnešní generace je 

trochu jiná. Na konec popřál štěstí, aby se podařilo najít dostatek studentů.  

 

Doc. Gongol nasdílel obrazovku s představou webových stránek. Podmínky přijímacího řízení 

tam jsou shrnuty v blocích. Snažíme se zaujmout slovně – „přinášíme revoluci ve vzdělávání“, 

uvádíme vizi, misi, hodnoty. Na další záložce jsou informace o samotném programu (metodika, 

průběh, základní požadavky, představení koučů). Text bude doprovázen pro přehlednost 

obrázky. Na obdobě schematického videa bychom chtěli také pracovat.  

 

Dr. Klepek uvedl, že ho v podmínkách přijímacího řízení zarazilo to, že pro video je 

požadována konkrétní platforma YouTube. Zeptal se, zda se neuvažovalo doplnění o podobné 

platformy. Doc. Gongol odpověděl, že podmínky přijímacího řízení jsou připraveny tak, aby 

odpovídaly standardům tohoto programu. Za nás je jednodušší, když to bude na jedné 

platformě. Není problém tam dodat „YouTube či jiné platformy“, ale spíše by to nechal tak. Dr. 

Klepek uvedl, že mu spíš jde o to, aby nebyla protežována nějaká specifická platforma. Doc. 

Gongol uvedl, že není problém uvést dovětek „a jiné platformy“. Dr. Šimáková vyjádřila 

nesouhlas s takto specifikovaným dovětkem. YouTube je nejčastěji používaná platforma 

obecně a je používaná k účelům přijímacího řízení do obdobných studijních programů i na 

jiných univerzitách. Používání jedné platformy umožní kromě jiného také srovnání a propagaci 

na nejvíce používané platformě. Nerada by šla do kroku, který není ověřený univerzitami, na 

kterých to funguje již delší dobu. Dr. Klepek navrhuje dát do podmínek přijímacího řízení 

„YouTube a Vimeo“ a dotázal se, zda to video má být veřejné. Dr. Šimáková odpověděla, že 

ano, dle schvalovaných podmínek video musí být veřejně dostupné. Dr. Pražák doplnil, že ta 

možnost další platformy dává smysl. Ničemu to neublíží. Doc. Gongol to shrnul tím, že 

v zásadě proti tomu nic nemá. Návrh se tedy změní na „YouTube nebo Vimeo. 

 

Doc. Růčková položila otázku k technické stránce přijímacích zkoušek, kdy termín osobního 

kontaktu by se mohl krýt s termínem maturitních zkoušek. Zeptala se, zda je to záměr a zda to 

nemá šanci ovlivnit rozhodnutí studentů. Doc. Gongol vysvětlil, že problém je v tom, že 

maturitní zkoušky probíhají do půlky června. Potřebujeme se vejít do zápisu studentů ke studiu, 

který je 13.6.2022. Bude to ve dvou nebo ve třech dnech, tak aby to studentům vyhovovalo. 

Nechceme zbytečně bourat mechanismy, které fungují. Doc. Růčková se zeptala, zda by nebylo 

pro studenty lepší to mít mezi písemnou a ústní části maturit. Doc. Gongol odpověděl, že se 

http://www.inovativnipodnikani.cz/
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musí dodržet limit 4 měsíců pro přijímací řízení, vzhledem k nastaveným obecným termínům 

na SU OPF a termínu obdržení rozhodnutí o akreditaci, je to nejzazší možný termín. Pro 

uchazeče ale bude nabídnuto více dnů. V příštím roce by to bylo možno posunout.   

 

Jelikož se nikdo další nezapojil do diskuze, dr. Šimáková shrnula, že byla navržena změna, kam 

mohou uchazeči uploadovat video a to rozšíření o platformu Vimea. Předkladatel 

schvalovaného dokumentu s navrženou změnou vyjádřil souhlas. Přítomní senátoři vyjádřili 

souhlas nad úpravou platformy pro uploadování motivačního videa tak, aby v rámci oddílu 

„Náležitosti pro 1. část přijímací zkoušky“ byla specifikace rozšířená o platformu Vimea 

v následujících zněních:  

• „…a webový odkaz na motivační video nahrané na YouTube nebo Vimeo.“ 

• „Video musí být uložené a veřejně dostupné na www.youtube.com nebo 

www.vimeo.com.“ 

 

Poté přistoupila předsedkyně senátu k hlasování. 

 

Hlasování o podmínkách přijímacího řízení do bakalářského studijního programu Inovativní 

podnikání v prezenční formě studia SU OPF pro akademický rok 2022/2023 ve znění 

navržených úprav: 

Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do bakalářského studijního programu Inovativní 

podnikání v prezenční formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné pro akademický rok 2022/2023 ve znění navržených úprav. 

 

3. Různé 

 

Dr. Šimáková poděkovala senátorům za jejich práci v roce 2021 a popřála všem krásné Vánoční 

svátky.  

 

 

 

Příští zasedání: 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 26. 1. 2021 od 13:00 hodin. O formě jednání bude 

rozhodnuto podle aktuální situace. Forma bude upřesněna v pozvánce. 

 

 

Za správnost:  

Ing. Jana Šimáková, Ph.D.  

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová  

http://www.youtube.com/
http://www.vimeo.com/


 

 

 
 

 Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

 

4  
 
 

USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ AS SU OPF ZE DNE 15. 12. 2021 

   
1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do bakalářského studijního programu 

Inovativní podnikání v prezenční formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2022/2023 ve znění navržených 

úprav. 

 

 
Ing. Jana Šimáková, Ph.D.  

předsedkyně AS SU OPF 

 

 

 


